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ოქმი N 1 
 

ოზურგეთის მუნიციპალიტეტის საკრებულოს მორიგი 

სხდომის 

2024 წელი, 31 იანვარი 

ქ. ოზურგეთი 

11.00 -13.00 საათი 
 

თავმჯდომარეობდა: დავით დარჩია მუნიციპალიტეტის საკრებულოს 
თავმჯდომარე. 

ესწრებოდნენ: საკრებულოს თავმჯდომარის პირველი მოადგილე ლ. 

ბიგვავა. საკრებულოს თავმჯდომარის მოადგილე: ნ. ჭანიშვილი; 

მუდმივმოქმედი   კომისიების   თავმჯდომარეები:   გ.   ჩავლეშვილი, ქ. 
ხომერიკი,  დ.  ჭაკნელიძე,  ბ.  თოიძე;  ფრაქციის  თავმჯდომარეები:  მ. 
ჩხიკვიშვილი,    ალ.    ბურჭულაძე;    მუნიციპალიტეტის    საკრებულოს 
წევრები:  მ.  ვაშალომიძე,  ხ.  ცერცვაძე,  გ.  კილაძე,  ლ.  კილაძე,  ალ. 
ღლონტი,   ვლ.   ხავთასი,   ნ.   ღაჟონია,   ნ.   ურუშაძე,   ბ.   მელუა,   პ. 
სალუქვაძე,    ს.    ქარცივაძე,    ი.    თუთბერიძე,    გ.    შილაკაძე,    თ. 
ნიკოლაშვილი, ხ.  თავდიშვილი,  ბ.  კილაძე,  გ.  შარაშენიძე,  გ.  სირაძე, 
დ. მდინარაძე, ნ. ნადირაშვილი, ნ. მახარაძე, ვ. ნიჟარაძე, თ. ტუღუში, ნ. 
სარჯველაძე, ტ. მგელაძე. 

 

მუნიციპალიტეტის   მერის   პირველი   მოადგილე   გ.   ღურჯუმელიძე, 
მოადგილეები -ნ. ბოლქვაძე და ნ. გოლიაძე. 

 
მუნიციპალიტეტის        მერიისა        და        საკრებულოს        აპარატის 
პასუხისმგებელი      მუშაკები,      საზოგადოებისა      და      მასმედიის 
წარმომადგენლები. 

 
სხდომის   თავმჯდომარე,   დავით   დარჩია   მიესალმა   საკრებულოს 
წევრებს,მიაწოდა  ინფორმაცია  ქვორუმზე,  45  საკრებულოს  წევრიდან 
რეგისტრაცია  გაიარა  34-მა,  საკრებულო  უფლებამოსილია  შეუდგეს 
მუშაობას.  საკრებულოს  წევრებს  გააცნო  სხდომის  დღის  წესრიგი, 
რომელიც დაამტკიცეს 34 -ხმით. 

 
საკითხების განხილვის დაწყებამდე ფრაქცია „ერთიანი ნაციონალური 
მოძრაობის“    წევრი    თ.    ნიკოლაშვილი    გამოვიდა    პროვოკაციული 
განცხადებებით-რატომ  შეიძინა  საკრებულომ  ახალი  ფოტოაპარატი, 
ლაშის      საფეხბურთო      სტადიონი      დანგრეულია,      მოიდანახეს



 

სასაფლაოს  მისასვლელი  მეორე  ჩიხი  არაა  რეაბილიტირებული  და 
სხვა   შეეცადა   საკრებულოს   სხდომის   მუშაობის   ჩაშლას,   მაგრამ 
მერის  პირველმა  მოადგილემ  გ.  ღურჯუმელიძემ  გასცა  პასუხი  მის 
პროვოკაციულ  განცხადებებს  და  ამხილა  დესტრუქციულ  ქმედებებში. 
მანვე   მიმართა   მოსახლეობას,   რომ   სინამდვილეს   არ   შესაბამება 
მოსაზრება-მუნიციპალიტეტის   საბავშვო   ბაღებში   უვარგისი   ხორცის 
შეტანის   თაობაზე,   ამასთან   ერთად   აღნიშნა,   რომ   ადგილობრივი 
თვითმმართველობა  არჩეულია  4-წლით  და  ამ  ვადის  დასრულებამდე 
აუცილებლად უზრუნველყოფს წინასაარჩევნო 8-პუნქტიანი დაპირების 
შერულებას. 

 

დღის წესრიგი 
 

1.1.     „ოზურგეთის     მუნიციპალიტეტის     ქონების     საწყისი     საპრივატიზებო 
საფასურისა   და   ქირის   საწყისი   საფასურის   დადგენის   შესახებ“   ოზურგეთის 
მუნიციპალიტეტის  საკრებულოს  2018  წლის  3  ოქტომბრის  №52  დადგენილებაში 
ცვლილების   შეტანის   თაობაზე   -   ოზურგეთის   მუნიციპალიტეტის   საკრებულოს 
დადგენილების მიღების შესახებ. 

 

მომხსენებელი: დავით დარჩია 

თანამომხსენებელი: გიორგი ღურჯუმელიძე 

დავით ჭაკნელიძე 

დადგენილება თან ერთვის მიღებულ იქნა 34-ხმით 

მუნიციპალიტეტის  საკრებულოს  დარგობრივი  კომისიის  თავმჯდომარემ  დ. 
ჭაკნელიძემ  განაცხადა,  რომ  კომისიამ  იმსჯელა  აღნიშნულ  საკითხზე  და  მხარს 
უჭერს მის დამტკიცებას. 

 
1.2.      ოზურგეთის      მუნიციპალიტეტის      საკუთრებაში      არსებული      მერიის 
ადმინისტრაციულ   ერთეულში    მდებარე    429    კვ.მ.    არასასოფლო-სამეურნეო 
დანიშნულების    მიწის    ნაკვეთის    (ს.კ.    N26.05.38.161)    სახელმწიფოსათვის 
საკუთრებაში  გადაცემის  შესახებ  -  ოზურგეთის  მუნიციპალიტეტის  საკრებულოს 
განკარგულების მიღების თაობაზე. 

 

მომხსენებელი: დავით დარჩია 

თანამომხსენებელი: გიორგი ღურჯუმელიძე 

დავით ჭაკნელიძე 

განკარგულება თან ერთვის 
 

მიღებულ იქნა34 -ხმით 
 

მუნიციპალიტეტის  საკრებულოს  დარგობრივი  კომისიის  თავმჯდომარემ  დ. 
ჭაკნელიძემ  განაცხადა,  რომ  კომისიამ  იმსჯელა  აღნიშნულ  საკითხზე  და  მხარს 
უჭერს მის დამტკიცებას. 

 
ამ    საკითხთან    დაკავშირებით    საკრებულოს    თავმჯდომარის    პირველმა 

მოადგილემ  ლ.  ბიგვავა  დასვა   შეკითხვა-სხვა   ადმინისტრაციულ   ერთეულებში 
მოხდება  თუ   არა   ქონების   ამ  მიზნით   გადაცემა,   მათ   შორის   სილაურისა   
და ლიხაურის       ადმინისტრაციულ       ერთეულებში?       თანამომხსენებელმა       
გ. ღურჯუმელიძემ     განმარტა,     რომ     ეტაპობრივად     ყველა     ადმინისტრაციულ  

 
 

 



 

ერთეულში   არსებული   შესაბამისი   დანიშნულების   ქონება   გადაცემა   კომპანია 
„სამედიცინო ჰოლდინგს“. 

 
2.3.   ოზურგეთის   მუნიციპალიტეტის   საკრებულოს   2024   წლის   I   კვარტლის 
სამუშაო    გეგმის    დამტკიცების    შესახებ    -    ოზურგეთის    მუნიციპალიტეტის 
საკრებულოს განკარგულების მიღების შესახებ. 

 

მომხსენებელი: დავით დარჩია 

თანამომხსენებელი: ლავრენტი ბიგვავა 

განკარგულება თან ერთვის 

მიღებულ იქნა 34-ხმით 
 

თანამომხსენებელმა    ლ.    ბიგვავამ    განაცხადა,    რომ    მუდმივმოქმედმა 
დარგობრივმა  კომისიებმა  იმსჯელეს  აღნიშნულ  საკითხზე  და  მხარს  უჭერენ  
მის დამტკიცებას,   ამასთან   კარგი   იქნებოდა,   რომ   საკრებულოს   სამუშაო   
გეგმის შემუშავებაში მონაწილეობა მიეღოთ ოპოზიციურ ფრაქციებს და მათ 
წევრებს. 

 
3.4.   ოზურგეთის   მუნიციპალიტეტის   საკუთრებაში   არსებული   უძრავი   ქონების 
საპრივატიზაციო    ობიექტების    ნუსხის    დამტკიცების    შესახებ    -    ოზურგეთის 
მუნიციპალიტეტის      საკრებულოს      განკარგულების      მისაღებად,      საჯარო 
ადმინისტრაციული წარმოების დაწყების თაობაზე. 

 

მომხსენებელი: დავით დარჩია 

თანამომხსენებელი: გიორგი ღურჯუმელიძე 

დავით ჭაკნელიძე 

განკარგულება თან ერთვის მიღებულ იქნა 34-ხმით 

მუნიციპალიტეტის  საკრებულოს  დარგობრივი  კომისიის  თავმჯდომარემ  დ. 
ჭაკნელიძემ  განაცხადა,  რომ  კომისიამ  იმსჯელა  აღნიშნულ  საკითხზე  და  მხარს 
უჭერს მის საჯარო ადმინისტრაციულ წარმოებაზე დაყენებას. 

 
4.5.   ოზურგეთის   მუნიციპალიტეტის   საკუთრებაში   არსებული   უძრავი   ქონების 
პრივატიზაციის   გეგმის   დამტკიცების   შესახებ   -   ოზურგეთის   მუნიციპალიტეტის 
საკრებულოს განკარგულების მისაღებად, საჯარო ადმინისტრაციული წარმოების 
დაწყების თაობაზე. 

 

მომხსენებელი: დავით დარჩია 

თანამომხსენებელი: გიორგი ღურჯუმელიძე 

დავით ჭაკნელიძე 

განკარგულება თან ერთვის მიღებულ იქნა 34-ხმით 

მუნიციპალიტეტის  საკრებულოს  დარგობრივი  კომისიის  თავმჯდომარემ  დ. 
ჭაკნელიძემ  განაცხადა,  რომ  კომისიამ  იმსჯელა  აღნიშნულ  საკითხზე  და  მხარს 
უჭერს მის საჯარო ადმინისტრაციულ წარმოებაზე დაყენებას. 
 
5.6.  მდგრადი  განვითარების  მიზნების  ოზურგეთის  მუნიციპალური  დოკუმენტის  
 
 



 

დამტკიცების      შესახებ      -      ოზურგეთის      მუნიციპალიტეტის      საკრებულოს 
განკარგულების მიღების თაობაზე. 

 

მომხსენებელი: დავით დარჩია 

თანამომხსენებელი: გიორგი ღურჯუმელიძე 

დავით ჭაკნელიძე, გელა ჩავლეშვილი, ბექა თოიძე. 
 

განკარგულება თან ერთვის მიღებულ იქნა 34-ხმით 

მუნიციპალიტეტის           საკრებულოს           დარგობრივი           კომისიების 
თავმჯდომარეებმა განაცხადეს,  რომ  კომისიებმა  იმსჯელეს  აღნიშნულ  საკითხზე 
და მხარს უჭერენ მის დამტკიცებას. 

 
ამ  საკითხის  განხილვისას  ფრაქცია  „ერთიანი  ნაციონალური  მოძრაობის“ 

წევრმა  გ.  შილაკაძემ  დასვა  შეკითხვა-რამდენი  ადამიანი  მიიღებს  
მონაწილეობას დოკუმენტის  შესრულებაში?  განუმარტეს,  რომ  რამდენიც  
გახდება  საჭირო.  რაც შეეხება  საკრებულოს  და  მის  წევრებს  ისინი  
ახორციელებენ  ზედამხედველობას და  არაა  რეკომენდირებული  მათი  
მონაწილეობა  დოკუმენტის  განხორციელების პროცესში. 

 
6.7.  ,,ოზურგეთის  მუნიციპალიტეტის  საშუალოვადიანი  განვითარების  
დოკუმენტი (2024  –  2027  წლები)"  დამტკიცების  შესახებ  -  ოზურგეთის   
მუნიციპალიტეტის საკრებულოს განკარგულების მიღების თაობაზე. 

 

მომხსენებელი: დავით დარჩია 

თანამომხსენებელი: გიორგი ღურჯუმელიძე 

დავით ჭაკნელიძე, გელა ჩავლეშვილი, ბექა თოიძე, პაატა კიღურაძე, 
ქეთევან ხომერიკი 

 
განკარგულება თან ერთვის მიღებულ იქნა 34 -ხმით 

თანამომხსენებელმა  გ.  ღურჯუმელიძემ  მადლობა  გადაუხადა  დოკუმენტის 
შემუშავებაში     მონაწილე     საჯარო     მოხელეებს,     სამოქალაქო     სექტორის 
წარმომადგენლებს და მთლიანად სამუშაო ჯგუფს. 

 
მუნიციპალიტეტის           საკრებულოს           დარგობრივი           კომისიების 

თავმჯდომარეებმა განაცხადეს,  რომ  კომისიებმა  იმსჯელეს  აღნიშნულ  საკითხზე 
და მხარს უჭერენ მის დამტკიცებას. 

 
ამ    საკითხთან    დაკავშირებით    საკრებულოს    თავმჯდომარის    პირველმა 

მოადგილემ  ლ.  ბიგვავამ  განაცხადა,  რომ  მუნიციპალიტეტში  ადრეც  იქმნებოდა 
ანალოგიური    დოკუმენტი,    მაგრამ    ეს    თვისობრივად    განსხვავებულია,    იგი 
შემუშავებულია     სერიოზული     კვლევების     საფუძველზე,     მასში     გაწერილი 
მიმართულებები    კონკრეტულია    და    მისი    განხორციელებაც    შესაძლებელია, 
საგულისხმოა ისიც, რომ შესრულების ვადებიც,რეალურია. მადლობა გადაუხადა 
დოკუმენტის    შემმუშავებელ    ჯგუფს    და    მერიის    შესაბამისი    სტრუქტურის 
ხელმძღვანელს  ხ.  სურგულაძეს.  მუნიციპალიტეტის  მერიას  უსურვა  
წარმატებები გეგმის განხორციელებაში. 

 
2.8.  ოზურგეთის  მუნიციპალიტეტის  ტერიტორიაზე  არსებული  სახელმწიფო  და  
 
 
 
 



 

ოზურგეთის      მუნიციპალიტეტის      საკუთრებაში      არსებული      არასასოფლო- 
სამეურნეო   დანიშნულების   მიწის   ნაკვეთის   ნორმატიული   ფასის   დადგენის 
შესახებ  -  ოზურგეთის  მუნიციპალიტეტის  საკრებულოს  დადგენილების  მიღების 
თაობაზე. 

 

მომხსენებელი: დავით დარჩია 

თანამომხსენებელი: გიორგი ღურჯუმელიძე 

განკარგულება თან ერთვის 

მიღებულ იქნა 34-ხმით 
 

მუნიციპალიტეტის  საკრებულოს  დარგობრივი  კომისიის  თავმჯდომარემ  დ. 
ჭაკნელიძემ  განაცხადა,  რომ  კომისიამ  იმსჯელა  აღნიშნულ  საკითხზე  და  მხარს 
უჭერს მის დამტკიცებას. 

 
საკითხთან     დაკავშირებით     საკრებულოს     თავმჯდომარის     პირველმა 

მოადგილემ ლ. ბიგვავამ განაცხადა, რომ რამდენიმე წელია აყენებს ნორმატიული 
ფასის  გაზრდის  საკითხს,  რადგანაც  იგი  არაა  თანხვედრაში  საბაზრო  ფასებთან, 
მუნიციპალიტეტებში-ნორმატიული ფასი უნდა გაიზარდოს საბაზრო ღირებულების 
80%- მდე მაინც, რაც ხელს შეუწყობს მუნიციპალიტეტის შემოსავლების რეალურ 
ზრდასა და მიწის ნაკვეთის შეფასებისას დააზღვევს გარკვეული რისკებისაგან. 

 
თანამომხსენებელმა   გ.   ღურჯუმელიძემ   განაცხადა,   რომ   ეთანხმება   ლ. 

ბიგვავას მოსაზრებას და მომავალში ფასი გაიზრდება. 
 

9. სხვადასხვა საკითხები (მიმართვები, განცხადებები ა.შ). 
 

საკითხებს  განხილვის  დასრულების  შემდეგ  ფრაქცია  „ერთიანი  ნაციონალური 
მოძრაობის“   წევრმა   გ.   შილაკაძემ   კვლავ   დააყენა   მდინარე   ბჟუჟის   ხეობაში 
ჰესების მშენებლობის თაობაზე ინფორმაციის მოსმენის საკითხი და ასევე, მერის 
პირველ    მოადგილეს    გ.    ღურჯუმელიძეს    სთხოვა    მიეწოდებინათ    მისთვის 
მუნიციპალიტეტის   მერიასა   და   ჰესების   მშენებლებს   შორის   გაფორმებული 
მემორანდუმის ასლი. 

 
სხდომა დახურულად გამოცხადდა. 

 

 
დავით დარჩია 

 
ოზურგეთის მუნიციპალიტეტის საკრებულო- 
საკრებულოს თავმჯდომარე 

გამოყენებულია კვალიფიციური 
ელექტრონული ხელმოწერა/ 

ელექტრონული შტამპი 


